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Deltagere: 
Signe Nielsen, DLF 
Mogens Lindved, DLF 
Inger Overbeck, PLCF 
Susanne D. Petersen, PLCF 
Lotte Klein, Uddannelsesforbundet 
Pia Tønnes, Danmarks Skolelederforening 
Gia Schultz, Danmarks Skolelederforening 
Gitte Vest Barkholt, Danske Gymnasier 
Lis Kruse Olsen, Handelsskolerne 
Henrik Greis Andersen, Børne- og kulturchefforeningen 
Charlotte Duun, Sønderborg Kommune 
Dorthe Kingo Thruelsen, formand 
Alice Petersen, Teamkoordinator Udlån 
Chris Krogsøe Mienert, pædagogisk konsulent 
Majbritt Sommer, pædagogisk konsulent 
Tina Kolding, CFU leder 

 
 

1. Velkomst v/ Dorthe Kingo Thruelsen 
 

• UC SYD i dagens Danmark 
• Den nye læreruddannelse – sidst talte vi om den kommende læreruddannelse, nu er vi 

kommet videre i processen og kan orientere om vores udgave af den 

Der var en god drøftelse af de forandringer, der er undervejs, blandt andet vigtigt at meduddannerne ude på 
skolerne er klædt godt på til at kunne modtage de studerende, at UC SYD er stærke på tysk, fordi vi geografisk er 
her, udbud af fag (fransk kun i VIA og KP), men UC SYD udbyder stadig mange fag og løser underviserdelen ved at 
læreruddannerne flytter sig mellem matriklerne - ”Man får helt lyst til at tage uddannelsen igen”. 
Se vedlagte pp. 
 
 

2. ”Fra kasse til klasse” i forhold til CFUs læremidler til udlån 
 

Gennemgang af arbejdsprocessen, herunder  
 

- hvilke kriterier vælger vi ud fra?  
- hvordan kommer vi brugerne i møde? 
- hvad beriger vi læremidlerne med? 
- hvordan fungerer booking? 
- med meget mere 

 
Bekendtgørelsesmæssig er vi supplerende. Hos os betyder det, at vi køber læremidler, som understøtter 
kompetencemålene, som udfolder nye områder, og som skolerne ikke selv har mulighed for at købe. Vi bruger 
mange penge på materialesæt, som skolerne efterspørger og ikke selv har mulighed for at anskaffe. 
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Når vi vælger film, lyd og e-bøger vurderes det af konsulenter på landsplan. Alle andre udlånsmaterialer vurderes 
af vores konsulenter – ofte ud fra brugerønsker. Det er vigtigt, at den distributive værdi også vurderes – altså kan 
materialet holde til at blive lånt ud. 
Uanset om det er digitale eller analoge læremidler beriges de, så lærerne kan låne materialer, der er grydeklare til 
undervisning. 
Vi opfordrer til at sprede budskabet om, at alle har mulighed for at ønske læremidler. 
 
Vi drøftede, hvordan CFU kan blive endnu mere synlig. 
Det er vigtigt, at vi finder en måde at informere brugerne fx om de nye indkøb. En måde kunne være, at vi laver 
nyhedsbrev, hvor det er muligt at printe meddelelser ud, så informationen kan hænges op/lægges et udvalgt sted 
på skolen. 
Facebook blev også drøftet, fremadrettet skal der også arbejdes med, hvor vi skal møde de unge lærere. 
CFU kommer gerne ud til PLF’erne og orienterer om, hvordan man låner og alle ”fif” forbundet dermed. 
 

3. Rundvisning i Udlån  
 

4. Evt. 
 
 

Næste møde er den 6. december i Esbjerg. I er indkaldt i kalenderen. 
 

God sommer til jer alle med tak for i år. 
 
 
 
 


